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ZÁPIS č. 02/2018 

zo zasadnutia komisie pre verejný poriadok a riešenie problémov s neprispôsobivými 

občanmi pri MsZ Brezno konaného dňa  15.02. 2018  na Mestskom úrade Brezno 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny, ktorá tvorí neoddeliteľnú súčasť zápisu  
 

Členovia komisie: 

Predseda komisie:  

Členovia komisie: Ing. Milan Kováčik, JUDr. Marián Holý, Viliam Hláčik, Ing. Jozef  

                              Brveník, Igor Muco, Michal Medveď, Marián Kupka, npor. Marek Kirdaj  

 

 
Sekretár komisie:  Katarína Križianová 
 
Ospravedlnený:     Ing. Vladimír Strmeň 

 
 

Neprítomní: 
  

Ostatní prítomní: 
podľa prezenčnej listiny 

 

Komisia bola uznášaniaschopná  
 

Rokovanie viedol:  Ing. Milan Kováčik, podpredseda komisie pre verejný poriadok 

a riešenie problémov s neprispôsobivými občanmi (ďalej len „komisia“). 

 

 

Program:  Program porady bol doručený na pozvánke, na návrh prítomných členov 
komisie bol program porady zmenený a doplnený a to nasledovne: 

 

1. Otvorenie 

2. Kontrola plnenia uznesení  

3. Sťažnosť p. Simony Turňovej na suseda Ing. Makucha 

4. Rôzne  

5. Záver 

 
 
 
 

Číslo spisu: Brezno 

2018-17/6 16.02. 2018  
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Bod č. 1/ 
Otvorenie 
Zasadnutie komisie otvoril podpredseda  Ing. Milan Kováčik a privítal všetkých prítomných, 
ktorých oboznámil s programom zasadnutia. 

 

Bod č. 2/ 
Kontrola plnenia uznesení  
Uznesenia komisie sú splnené.  

 

Bod č. 3/ 
Sťažnosť p. Simony Turňovej na suseda Ing. Makucha 
Komisia riešila sťažnosť p.Turňovej Simony na suseda Ing. Makucha vo veci napojenia plota 
p. Makucha na stĺpik p.Turňovej bez dovolenia. Uviedla, že napojením plota bude stĺpik 
ťahať smerom nadol, pretože nemá podperu a hrozí, že vplyvom napnutia sa môže vyvaliť.  
Vzhľadom k tomu, že p. Turňová nie je vlastníkom pozemku, na ktorom stojí stĺpik poskytla 
komisii splnomocnenie od vlastníka pozemku Ing. Turňu konať v tejto veci. Po nahliadnutí 

bol originál vrátený p. Turňovej. Predstava vyriešenia sťažnosti p. Turňovej bola, aby Ing. 

Makucha okamžite odpojil plot od stĺpika a riešil si to osadením vlastného stĺpika. 
Na komisiu bol k veci predvolaný Ing. Makucha, ktorý sa vyjadril, že napojenie na stĺpik 
realizoval až po ústnom súhlase Ing. Turňu a preto tak učinil.  
Má záujem v rámci dobrých susedských vzťahov vec vyriešiť k spokojnosti obidvoch strán 

a preto p. Turňovej, keďže stĺpik sa nachádza na hranici pozemku navrhol, že stĺpik technicky 

upraví podperami tak, aby odolal pnutiu plota. 

P. Turňová pred komisiu vyjadrila súhlas k návrhu Ing. Makucha.  

 

Komisia k uvedenému bodu prijala uznesenie č.  01/2018. 

 

Bod č. 4/ 
Rôzne  
V rámci rôzneho Ing. Kováčik poskytol informácie z MsZ zo dňa 14.02. 2018. 
 
Bod č. 5/ 
Záver 
Po prerokovaní bodov programu predseda komisie poďakoval prítomným za účasť a o 16:30 

h. ukončil zasadnutie komisie.  
 

 

 

 

 

Podpis        Podpis    

Ing. Milan Kováčik                                 Katarína Križianová 

podpredseda komisie                                                             sekretár komisie 
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